

2009年12月4日北美托福机经托福考试(TOEFL) PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/645/2021_2022_2009_E5_B9_B412_E6_c81_645966.htm

12月4日托福口语机经 口语1:which person you want to know more 口语2:do you like to go to the same place for your vacation, or different places and spend little time at each place for you vacation 口语3: reading suggests allow use cell phone in library 而listening 反对 1,library should quiet, talking with others will make noise 2, if emergency, they can go out to check messages 口语4Readingemployers hire costumers to evaluate employees ' work Lecture :example restaurant manager 不wached her waitors而hire a man ask a waitrees ' questions whether he is friendly百考试题论坛 口语5 : man wants to go to a trip with the French club, but he does not have money to buy a ticket, 2 sultions : 1 work for extra hours in a restaurant to earn money But for his exam next week, he must be very busy 2, sell his guitar to a student, but that is a nice guitar. 口语6 : loon birds have two types of feather to protect them in the cold water, they are water birds live in cold climate in north America, 1st, counterfeit (不确定), feather which is the outer layer of the birds ' body. This type of feather keeps the birds dry, it is packed tightly and olily wich keep the water going into the body. 2nd type, is down feather, wich keeps the bird warm. It is dense and thick and is make of soft fluffy material. So it prevents the heat loosing for the body来源 : 考试大 12月4日托福写作机经 综合写作 : reaing 埃及金字塔用concrete 建造的，不是用天然石头1埃及人用concrete 做其他的東西，如一种花瓶长细脖子不

可能用天然石头雕刻。2显微镜下发现bubbles in building material 3 moisture inside chambers of the pyramids are released from concrete来源：www.100test.com 听力反对：1, people can cut rock into half and make special shapes, then glue them 听力反对2, but bubbles come from concrete, but that concrete repair the pyramids later since they built over 4000 years ago 听力反对3 moisture is left by visitors 独立作文：do you think people should buy things made in their own country, even the price is higher than same things made somewhere else 12月4日托福阅读机经 阅读1 Deer有antlers, 其中一种不象其他, 这种鹿male female 都有(考), 有几个假设1, 散热, 因为角上有很多血管, 但是, 如果那样, 冬春角的size 小 in fact, in cold climate, antlers are larger. so 不正确2吸引male, 不对3打架 对. 因为有5分之一的male fighting. 死了 阅读2地球起源, 科学家提出一个设想, 大气full of methane, 小分子合成蛋白质, 30年后又一个科学家做用mixture of methane, oxygen合成出蛋白质, 但是蛋白质自己不能复制, 不能完全证明理论正确, 后来人证明那两个科学家不realistic, 还有其他可能, 比如彗星撞地球, 地球内部开始发生变化 阅读3, 关于中国艺术, 和西方的不同, 比如丝绸, 瓷器是代表, 中国从商朝开始, 人们注重祭司, 比如古墓中发现art carst, 青铜之类 12月4日托福听力机经 来源：考试大的美女编辑们 听力1学生paul 去学校办事处reserve room他晚了因为堵车, 工作人员吃午饭回来也晚了, 她在等一个学生who supposes to be there 15 minutes ago. 工作人员把他当成另外一个paul who will be working in this center. 后来发现学生想reserve的那个房间不alailable了, 最后book了另外一个房间, 也能看见river, 不用担心天气 www. Examda.CoM 考试就到百考试题 听

力2一个德国的现代建筑设计师,用现代的材料盖房子,后来这人去哈佛做领导,给他们带去了fresh air,他设计了newyork楼.学校给了一块地给这个人,让他自己盖自己的房子,房子完全体现他设计特点.用solar power,通风考虑到风向,用塑料,听力3有一女生,教授让她帮想申请他们学校的学生熟悉校园,在四月分,她太忙,教授为毛管这个闲事呢,因为他今年在招生委员会里,这里有一题,教授今年和去年有什么不同,选2个答案,听力4来源:考试大 固氮,地球上氮是循环的,不然也会象其他气体一样变少.一些少数的菌把气态的氮变成可被动植物用的氮化合物.可是近来人类农业发展,使用太多氮肥料,造成污染,因为天然氮源不能维持农作物大量生产.但是化肥造成环境污染,特别是在发展中国家,这里有一题,结果产生酸雨,把土壤中的重金属都冲走了.危害生物.尤其在海洋里,大量海藻生长,挡阳光.其他海洋生物死掉 100Test 下载频道开通,各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com